
Motivatie SP agendering raadsinformatiememo update Waldervaart

De SP wil de raadsinformatiememo bespreken omdat we ons zorgen maken over de school. De 
school is nu al in een niet acceptabele toestand (lekkages) en we willen aandringen op maatregelen 
en de wethouder vragen stellen over de termijn dat deze school nog blijft staan en wat hij in de 
tussentijd doet om het verblijf voor leerlingen en personeel acceptabel te maken.


